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Miljødirektoratet og CREE
• Vår dialog med CREE:

• Brukerrepresentant i styret
• Relativt aktiv deltakelse på dialogmøter og brukerseminarer
• Direkte dialog med forskere

• Eget seminar for Miljødirektoratet vår 2015
• Benyttet CREE Hotline flere ganger

• Generelle gevinster av CREE
• Møteplass for oppdatering om forskning på relevante tema
• Tydelig forbedret dialog med forskerne
• Dialog med andre brukerpartnere
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Flaggskip 4 – hva tar vi med oss?

• Store og viktige spørsmål – av høy relevans for utvikling av klimapolitikk 
• Svært politiske spørsmål – mange dimensjoner 
• Viktig at det forskes på – og at forskningen formidles 

• Bruk av CREE Hotline til å vurdere markedet for fleksibilitet i Europa
• Resultater fra våre tiltaksanalyser brukt inn i SNOW
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Forskning og forvaltning – ikke alltid like 
lett å kombinere?
• Oppdrag med korte frister, styrt av 

politisk dagsorden
• «Urealistiske» forutsetninger – gjør 

det enklere å avfeie forskningen?
• Ikke-økonomer i forvaltningen –

formidling avgjørende for 
nyttiggjøringen
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